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INTERPELACJA 
sesja Rady Miasta 19.12.2019 

Dotyczy: zabudowy progu zwalniaiącego przy Wspólnocie Mieszkaniowej Grabskiego 11 

W dniu 20.08.2018 na spotkaniu z mieszkańcami Pan Marek Stępień reprezentujący 

Wspólnotę Mieszkaniową Grabskiego 11 wniósł o zabudowę progu zwalniającego na gminnej 

drodze wewnętrznej przy w/w nieruchomości. W odpowiedzi poinformowano o wpisanie 

zadania do planu budżetu miasta na 2019. Zgodnie z zapytaniem mailowym w Wydziale 

Zarządzania Drogami zabudowa powyższego progu nie została ujęta w harmonogramie 

do realizacji w 2019. 

W związku z powyższym wnoszę o realizację zabudowy progu zwalniającego 

przy nieruchomości Grabskiego 11 zgodnie ze złożonym wnioskiem oraz określenie terminu 

realizacji. 

Załącznik: 

-pismo ZD.0056.25.20118.RC 



~\~~~~~~E:~~:~tz~~CII.tei w protokole w 20.08.2018r., kt6ra dotl~~'ła 
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;:1O.Z9lltanlc ujęte w buducie, a tym samym ~~':'~~~ 
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